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           Obecný úrad,  018 26 Plevník-Drienové 255 
 
 

Zápisnica 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Plevník-Drienové 

konaného  dňa  28. 6. 2021 
 
Prítomní poslanci:         Ing.Michal Dodek, Ing.Michal Ďurkech, Ing.Rastislav Kretík,  ,  

Bc.Vladimír Smatana, Juraj Urík, Soňa Jantošová, Ing.Tibor Slaninka                                     
 

Neprítomní poslanci:    Milan Kušnier - ospravedlnený PN, Jana Muráňová – ospravedlnená pre pracovné povinnosti 
    
Starosta obce:    Miroslav Kremeň 
 
Kontrolór obce:           Ing. Milan Kremeň  
 
Zápisom poverená :     Ing. Jana Franeková  
 
Občania:  Jaroslav Urík, Adriana Živná, Anton Randa 

                  
 
K bodu 1/ Otvorenie a schválenie programu 
Zasadnutie otvoril  starosta obce Miroslav Kremeň, privítal poslancov a zúčastnených občanov. Oznámil, že poslanci 
Milan Kušnier a Jana Muráňová sa ospravedlnili z rokovania OZ. Počet prítomných poslancov je 7, OZ je uznášania 
schopné.  Starosta oboznámil poslancov s programom zasadnutia, doplňujúce návrhy neboli. Starosta dal hlasovať za 
návrh programu rokovania  OZ,  poslanci návrh jednomyseľne schválili a rokovanie obecného zastupiteľstva sa riadilo 
nasledovným schváleným programom: 

1. Otvorenie a schválenie programu 
2. Určenie zapisovateľa, voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
3. Kontrola plnenia uznesení 
4. Správa o činnosti obecného úradu 
5. Správa audítora k účtovnej závierke za rok 2020 
6. Návrh na schválenie záverečného účtu obce za rok 2020 
7. Návrh na čerpanie rezervného fondu na kapitálové výdavky obce 
8. Návrh na zmenu rozpočtu obce za rok 2021 – rozpočtové opatrenia 
9. Návrh na schválenie VZN č.1/2021 o určení ochranného pásma pohrebiska 
10. Návrh na schválenie memoranda o spolupráci medzi obcou a OZ Jazero na Sihoti deťom 
11. Návrh na schválenie plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na 2.polrok 2021 
12. Rôzne (informácia o pripravovaných projektoch a realizáciách, žiadosti občanov) 
13. Diskusia  
14. Záver 

 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 32/2021 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 

K bodu 2/ Určenie zapisovateľa, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
Do návrhovej komisie starosta navrhol za predsedu Ing. Rastislava Kretíka, za členov Soňu Jantošovú a Ing. Michala 
Ďurkecha. Za overovateľov zápisnice navrhol pánov Ing. Tibora Slaninku a Bc. Vladimíra Smatanu. Zápisom poveril  
Ing.Janu Franekovú. Dal hlasovať za predložený návrh, poslanci návrh jednomyseľne schválili. 
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Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
K bodu 3/ Kontrola plnenia uznesení 
Kontrolu plnenia uznesení predniesol starosta obce pán Miroslav Kremeň.  Skonštatoval, že aktuálne evidujeme plnenie 
nasledovných uznesení: 12/2018, 58/2020, 70/2020, 8/2021  a 22/2011-trvalá úloha. Kontrola plnenia uznesení je 
prílohou zápisnice. 
Diskusia: 
- Ing. Ďurkech - 12.6. po prívalových dažďoch z lokality nad školou splavilo veľké množstvo nečistôt a drevnej hmoty 
z činnosti urbárov, 
- starosta - obec spoločenstvá opakovane upozorňuje, k náprave však dochádza len v malej miere alebo vôbec. Ešte v 
roku 2019 bolo s nimi  spoločné stretnutie na OÚ ohľadom dôsledkov ich činnosti, boli prerokované návrhy a niektoré 
veci sa aj dohodli, ale žiaľ situácia sa nezmenila. 
- Ing.Kretik – navrhuje písomne upozorniť urbárske spoločenstvá na vykonanie opatrení proti prívalovým dažďom 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 33/2021 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 4/ Správa o činnosti obecného úradu 
Správu o činnosti obecného úradu  spolu s obrazovou prezentáciou predniesol starosta obce Miroslav Kremeň 
v nasledujúcom znení: 

Vážené poslankyne, vážení poslanci, milí občania, predkladám vám správu o činnosti obecného úradu za 
obdobie od predchádzajúceho zasadnutia OZ, teda od 23.4.2021 do dnešného dňa, čiže 28.6.2021. Od posledného 
rokovania OZ ubehli dva mesiace, preto mi dovoľte v krátkosti predstaviť najdôležitejšie udalosti zo života v našej obci 
za toto obdobie. 

Situácia súvisiaca s ochorením COVID-19 sa u nás začala postupne zlepšovať a opatrenia sa postupne začali 
uvoľňovať v zmysle prijatého Covid automatu. Ukončili sme testovanie v našej obci, kde sme túto službu v tomto roku 
poskytli až 16x počas soboty alebo piatku a počas tohto obdobia sme otestovali spolu takmer 6500 občanov. Ešte raz 
úprimne ďakujem všetkým, ktorí akýmkoľvek spôsobom nám s týmto testovaním pomáhali. Samozrejme sme neustále 
pracovali na všetkých úlohách a povinnostiach súvisiacich  s činnosťou obecného úradu, aj keď s niektorými 
obmedzeniami nakoľko dlhodobo PN máme až 4 zamestnancov obecného úradu. Pokračovali sme aj v realizácií 
naplánovaných akcií a samozrejme sme tiež riešili podnety a sťažnosti našich občanov.. 

Po daždivom období k nám rýchlo prišlo leto a preto hlavnou činnosťou zamestnancov obecného úradu bolo 
kosenie a čistenie verejných priestranstiev, vykonali sme údržby obecných objektov, strojov a náradia Opravili sme 
vybavenie detských ihrísk a niektoré časti cestných rigolov a tiež sme vybudovali vsak na dažďovú vodu v areáli MŠ. Na 
cintoríne sme vybudovali nový chodník za márnicou pre rozšírenie priestoru pre urnové hroby. Vykonala sa pravidelná 
jarná deratizácia obecných objektov. Objednali sme nové lavičky, ktoré plánujeme umiestniť v lokalite pri Váhu, kde nám 
chodí tráviť čas veľa občanov. Keď som už pri lavičkách svoju životnosť majú za sebou tie v parku Dominika Tatarku – 
sedacie dosky a operadlá sú poškodené, hnilé a bude potrebné ich vymeniť za nové. Žiaľ situácia s cenami stavebného 
materiálu sa neuveriteľne zhoršila a ceny niektorých materiálov išli hore aj o viac ako 100% a zároveň sú dlhé dodacie 
doby na jednotlivé materiály. Z tohto dôvodu sme nezačali realizovať ani schválený oceľový prístrešok pre kontajneri 
v pálenici. Pri Váhu sme dali upraviť upraviť nelegálnu skládku odpadu, nakoľko sme mali kontrolu zo OÚ odboru 
životného prostredia. Z tohto dôvodu sme sa dohodli s vedením firmy Ekolmont na umiestnení kamery na stĺp pre ich 
firmou, ktorá bude monitorovať cestu na nadjazd smerom k Váhu. Absolvoval som školenie ZMOS a stretnutie starostov 
nášho okresu k aktuálnym témam a problémom samospráv. Mal som aj rokovanie s riaditeľom firmy Megawaste 
ohľadom zberu a likvidácie odpadu. Žiaľ situácia v odpadovom hospodárstve sa neustále zhoršuje – Ministerstvo ŽP im 
nepovolilo otvorenie ďalšej kazety jestvujúcej skládky v Streženiciach a tak odpad zvážajú na Kysuce alebo do Trenčína 
a problémom je aj zber kuchynského odpadu. Toto všetko bude mať za následok zvyšovanie cien služieb v odpadovom 
hospodárstve a tak ako sme sa bavili na minulom rokovaní OZ budeme musieť zmeniť VZN a systém zberu odpadu a to 
buď prejsť na množstevný zber alebo znížiť intenzitu vývozov, čím sa zníži množstvo odpadu v obci aj vzhľadom k tomu, 
že nám v obci funguje mesačný separovaný zber, zberný dvor a občania dostali do domácností aj kompostéry. Vykonali 
sme verejné obstarávanie na zameranie uličného pásu pre doplnenie kanalizácie v nových lokalitách Bukovanová 
a Dráhy a tiež chýbajúcich inžinierskych sietí na Dolinu. Zadali sme na základe zmluvy a výsledku verejného 
obstarávania vypracovanie Doplnku č.2 k územnému plánu našej obce. Žiaľ väčšina možností na získanie dotácie bola 
pozastavená, okrem podávania žiadostí na TSK, kde  podporujú rôzne kultúrne alebo športové podujatia. Vzhľadom 
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k nejasnej situácií ohľadom možnosti organizovania takýchto podujatí sme zaslali žiadosť na regeneráciu futbalového 
ihriska, ktorá nám bola schválená a získali sme 1500 €. Po povinnom dofinancovaní zo strany obce sme túto akciu aj 
zrealizovali. Tiež sme zakúpili vretenovú kosačku šírky 1,8 m na kosenie ihriska a to presunom financií plánovaných ako 
dotáciu pre TJ. Zabezpečili sme nákup a montáž technológie do našej pálenice a už sme tiež začali vybavovať doklady 
potrebné na spustenie prevádzky na najbližšiu sezónu. Dali sme vypracovať projekt na rekonštrukciu premostenia rigola 
do priemyselného areálu a KD pri RD JUDr.Michalca. Tento prejazd je v havarijnom stave a množia sa nám sťažnosti na 
hluk pri prejazde cez toto železné premostenie. Návrh je taký aby sa vybudovali nové železobetónové opory a na 
prejazd cez rigol by sa použili dubové hranoly 20x20 cm nakoľko pod rigolom je vedený hlavný rozvod vody do obce, 
ktorý musí byť v prípade poruchy prístupný a tiež z dôvodu rýchlosti výstavby aby prejazd bolo možné čo najskôr 
používať nakoľko tvorí hlavný prístup do priemyselného areálu a KD. Tieto práce navrhujem realizovať z čerpania 
rezervného fondu z prebytku hospodárenia za minulí rok. Tiež navrhujem z financií z rezervného fondu pokračovať vo 
výstavbe oplotenia, odvodnenia rigola a vybudovania chodníka na cintoríne. Časť sme už v minulosti spravili, ale väčšia 
časť ešte zostáva – oplotenie je v zlom stave a betónové základy sa rozpadávajú. Stále tiež nie je ukončený projekt 
rekonštrukcie MŠ a OÚ, kde predkladáme potrebné doklady, vyúčtovania, financovanie a všetko čo si vyžaduje zmluva 
o NFP a stále čakáme na kontrolu celého projektu z riadiaceho orgánu. Dosť nás potrápil aj intenzívny prívalový dážď 
dňa 12.6. kde nám z lokality nad školu splavilo do dediny veľké množstvo nečistôt a drevnej hmoty hlavne z činnosti 
urbárskych spoločenstiev, ktoré som na to opätovne upozornil. Vďaka našim hasičom sa nám následky tohto dažďa 
podarilo odstrániť, ale je potrebné aby si urbárske spoločenstvá zabezpečili väčšiu kontrolu svojich dodávateľov a aby 
vykonávali dôslednejšie opatrenia proti takýmto situáciám. Keď som pri DHZ spomeniem, že svojich funkcií sa vzdali ich 
predseda a podpredseda a DHZ si bude musieť teraz zvoliť komplet nový výbor, čo je v ich kompetencií. 

Pracovníčky obecného úradu vybavovali agendu v zmysle náplne práce, Pripravili sme záverečný účet obce za 
rok 2020, vykonal sa audit účtovnej závierky a vyúčtovanie nájmov a energií obecnej 11-bytovky. Tiež sme pripravili 
a doručili občanom a podnikateľom rozhodnutia na daň z nehnuteľnosti a daň za psa za rok 2021. Vypracovali sme aj 
návrh VZN č.1/2021 o určení ochranného pásma pohrebiska. Ukončené bolo aj  celoslovenské samosčítanie a následne 
asistované sčítanie obyvateľov, z ktorého vyplýva, že v našej obci sa celkovo sčítalo 1622 obyvateľov čo bolo 
98,66%..V MŠ a ZŠ sa nám končí ďalší školský rok, ktorý bol poznačený opatreniami v súvislosti s ochorením Covid19. 
V ZŠ prebiehal vyučovací proces dištančne a nakoniec aj prezenčne ale prevádzka MŠ fungovala takmer nepretržite. 
Chcem sa poďakovať riaditeľkám MŠ a ZŠ za zvládnutie tohto náročného obdobia. Po dohode s riaditeľkou MŠ bude 
prevádzka MŠ  fungovať aj počas júla. MŠ sa podarilo realizovať viaceré úspešné projekty dokonca riaditeľka MŠ 
organizovala brigády rodičov na zlepšenie prostredia v areáli MŠ a za jej aktivitu je patrí moja vďaka. Viac starostí však 
mala  so zápisom detí do MŠ, kde bol tento rok rekordný počet žiadostí o prijatie do MŠ a to až 28 a dve deti mali 
odloženú povinnú školskú dochádzku a pokračovať budú v MŠ. Prijať však mohla len 11 detí na školský rok, preto bude 
potrebné riešiť rozšírenie kapacity MŠ a najvhodnejším riešením bude presťahovanie Obecného úradu do iných 
priestorov a prenechanie týchto priestorov opäť MŠ. 

V kultúrno-spoločenskom a športovom živote, ktorý je v našej obci bohatý na rôzne akcie a podujatia sa za 
posledné obdobie z dôvodu pandémie súvisiacej s ochorením Covid19 nekonali žiadne plánované akcie a podujatia, 
nakoľko všetky boli zrušené. Nezabudli sme však na tradície a napriek obmedzeniam sme postavili máje v MŠ, pri 
športovom areáli a na Doline a uctili sme pamiatku padlých položením venca pri pamätníku pod kostolom. Doplnili sme 
vybavenie kuchyne kultúrneho domu o potrebný riad a poháre. Prvé výročie oslávil aj novovzniknutý spolok Slovenského 
červeného kríža v našej obci pod vedením Ľubomíry Čičútovej, ktorý za toto obdobie vykonal veľa dôležitých 
a prospešných vecí nielen pre našich občanov ale aj pre ostatných, ktorí pomoc naozaj potrebujú  Ak sa nič nestane 
v spolupráci s komisiou pre školstvo kultúru a šport pripravujeme cez leto konanie tradičných akcií ako sú futbalové 
turnaje o pohár starostu obce (25.7.), hody na Doline (15.8.) a obecné hody (22.8.).   

Máme za sebou toho dosť a určite chceme pokračovať v prácach v zmysle schváleného rozpočtu a plnení úloh 
prijatých obecným zastupiteľstvom tak, aby sme svojou činnosťou prispeli k rozvoju našej obce.  
Diskusia: 
-Ing.Kretík – bolo by dobré pozrieť sa na lipu v parku D.Tatarku, či je spevnenie na nej ešte postačujúce, aby sa 
nerozlomila 
  
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 34/2021 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 

K bodu 5 /  Správa audítora k účtovnej závierke za rok 2020 
Správa audítora bola súčasťou pozvánky na OZ. V správe sa konštatuje, že účtovná závierka poskytuje pravdivý a verný 
obraz finančnej situácie obce k 31.12.2020 a výsledku jej hospodárenia za rok 2020. 
-Ing.Kremeň – kontrolór obce odporúča správu vziať na vedomie 
-Ing. Kretík – komisia pre financie, obecný majetok a rozvoj odporúča vziať na vedomie. 
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K bodu 6/  Návrh na schválenie záverečného účtu obce za rok 2020 
Návrh záverečného účtu obce za rok 2020 bol zverejnený v súlade so zákonom a bol súčasťou pozvánky na obecné 
zastupiteľstvo.   
Diskusia: 
-Ing.Kremeň – kontrolór obce skonštatoval, že záverečný účet bol spracovaný v súlade so zákonom a odporúča schváliť 
ho bez výhrad a schváliť tvorbu rezervného fondu v navrhovanej výške. 
-Ing. Kretík – komisia pre financie, obecný majetok a rozvoj odporúča schváliť záverečný účet bez výhrad a schváliť 
tvorbu rezervného fondu v navrhovanej výške. 
 
K bodom 5. a 6. bolo prijaté uznesenie č. 35/2021 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 36/2021 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 

K bodu 7/ Návrh na čerpanie rezervného fondu na kapitálové výdavky obce 
Starosta predložil stav rezervného fondu  a navrhol jeho na čerpanie na nasledovné kapitálové výdavky obce :  
46 000 € Prestavba oplotenia, kanalizácia a chodník pred cintorínom. Časť sme už spravili, ale väčšia časť ešte zostáva 
– oplotenie je v zlom stave a betónové základy sa rozpadávajú. Táto cena je len za realizáciu kanalizácie, nového 
železobetónového oplotenia a vybudovanie chodníka zo zámkovej dlažby bez stĺpikov a samotného oplotenia 
z plotových dielcov. Podľa dodávateľa sa zvýšila cena železa a za tú cenu, čo má v zmluve sa to momentálne nedá 
vyrobiť. 
12 000 € Rekonštrukcia premostenia cestného rigolu do priemyselného areálu a KD. Jednalo by sa o rekonštrukciu 
existujúceho rigola pred RD JUDr.Michalca, ktorý je v havarijnom stave a na OÚ dostávame sťažnosti  na neustále 
poškodzovanie ale hlavne hluk z oceľových platní položených na oceľových profiloch. Dal som premostenie posúdiť 
a vypracovať projekt rekonštrukcie. Návrh je taký, aby sa vybudovali nové železobetónové opory a na prejazd cez rigol 
by sa použili dubové hranoly 20x20 cm nakoľko pod rigolom je vedený hlavný rozvod vody do obce, ktorý musí byť 
v prípade poruchy prístupný a tiež z dôvodu rýchlosti výstavby aby prístup bolo možné čo najskôr používať nakoľko tvorí 
hlavný prístup do priemyselného areálu a KD. 
 
Diskusia: 
-Ing. Kretík – ak sa rozhodneme pre rekonštrukciu oplotenia a chodník pri cintoríne, tak to urobme už na komplet 
-p.Jantošová – treba si určiť priority, množstvo financií si bude vyžadovať rekonštrukcia budovy 96, preto navrhujem 
riešiť len havarijne situácie a ušetrené financie investovať do budovy 96 pre potreby presťahovanie obecného úradu aj 
vzhľadom k požiadavke riaditeľky MŠ na rozšírenie kapacity MŠ. 
Po diskusií bolo dohodnuté čerpanie rezervného fondu len na opravu premostenia cestného rigola do priemyselného 
areálu a KD. 
  
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 37/2021 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 

K bodu 8/   Návrh na zmenu rozpočtu obce za rok 2021 – rozpočtové opatrenia 
Rozpočtové opatrenia boli súčasťou materiálov na rokovanie OZ. RO starostu obce za rok 2021 súvisia hlavne 
s presunom financií v rámci schváleného rozpočtu a úpravy rozpočtu pri dosiahnutí vyšších príjmov (testovanie Covid, 
dotácia TSK, dotácia na stravu, pokutu za orezanie líp, nákup vretenovej kosačky, regenerácia ihriska a ostatné drobné 
úpravy rozpočtu). Rozpočtové opatrenie OZ obsahuje kapitálové výdavky na realizáciu projektov financovaných 
z rezervného fondu. 
-Ing. Kretík - komisia pre financie, obecný majetok a rozvoj odporúča obecnému zastupiteľstvu zmenu uznesenia č. 
49/2011, resp. 80/2015 o možnostiach operatívnej zmeny rozpočtu obce starostovi obce, nakoľko formulácia ohľadom 
limitu 5 000 € je nejasná a môže byť nesprávne interpretovaná. Komisia odporúča schváliť nové uznesenie, kde sa 
k limitu 5 000 € doplní formulácia „na jednotlivú podpoložku rozpočtovej klasifikácie“. Predložené rozpočtové opatrenia 
starostu obce č.6-10/2021 odporúča obecnému zastupiteľstvu vziať na vedomie a rozpočtové opatrenie OZ č. V/2021 
odporúča OZ schváliť. 
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K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 38/2021 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 39/2021 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 9/  Návrh na schválenie VZN č.1/2021 o určení ochranného pásma pohrebiska 
Návrh VZN č.1/2021 je o určení ochranného pásma pohrebiska, nakoľko na základe zmeny zákona o pohrebníctve si 
toto pásmo určuje OZ schválením VZN. Návrh vo VZN je na 15 m a to z dôvodu výstavby rodinného domu nad 
cintorínom a tiež z dôvodu rozšírenie cintorína smerom k rodinnému domu p.Harkabusovej, kde má obec pozemok, nad 
ktorým je vysoké napätie, takže rozšírenie cintorína by tam v budúcnosti bolo možné. Návrh VZN bol predpísaným 
spôsobom zverejnený min.15 dní pred rokovaním OZ (9.6.2021), neboli k nemu pripomienky a preto žiadam o jeho 
schválenie, aby sa opäť mohol zverejniť na 15 dní a tým byť právoplatný a účinný od 1.8.2021. 
-Ing.Ďurkech -  navrhuje medzi budovy a stavby, ktoré môžu byť umiestnené v ochrannom pásme pohrebiska doplniť aj 
budovy a stavby pre potreby pohrebiska. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 40/2021 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 

K bodu 10/  Návrh na schválenie memoranda o spolupráci medzi obcou a OZ Jazero na Sihoti deťom 
Memorandum o spolupráci obci navrhlo OZ Jazero na Sihoti deťom. edná sa o riešenie urbárskeho pozemku (už majú 
nájomnú zmluvu s UaPS Plevník) na ktorom je jazero pri diaľničnom privádzači, ktoré vzniklo ťažbou pri výstavbe 
diaľnice. Ich zámerom je v uvedenej lokalite vybudovať oddychový a náučný areál nielen pre obyvateľov našej obce. 
Memorandum obec k ničomu nezaväzuje, ale je dobré aby OZ a občania o takomto zámere vedeli.  
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 41/2021 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 

K bodu 11/   Návrh na schválenie plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na 2.polrok 2021 
 
Plán kontrolnej činnosti na 2.polrok 2021 bol prílohou materiálov na OZ a prezentoval ho hlavný kontrolór obce Ing. 
Milan Kremeň. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 42/2021 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 

K bodu 12/   Rôzne (informácia o pripravovaných projektoch a realizáciách, žiadosti občanov) 
 
 Starosta obce informoval o projektoch, ktoré prebiehajú a ktoré sa pripravujú nasledovne : 

- Pokračuje rekonštrukcia pálenice a vybavovanie potrebných dokladov k spusteniu prevádzky 
- Cesta Dráhy – cesta vybudovaná stavebníkmi v svojej hornej časti ide po cudzích pozemkoch, obec preto 

pripravuje vybagrovanie a preloženie štrkovej cesty na správne miesto 
- Prístrešok v pálenici sa vzhľadom na nárast cien železa nateraz realizovať nebude 
- Osadenie lavičiek a košov pri Váhu 
- Rekonštrukcia premostenia cestného rigolu do priemyselného areálu a KD. 

 

 Starosta informoval o prijatej aktualizovanej ponuke na rekonštrukciu verejného osvetlenia v dvoch alternatívach, 
ktorá bola súčasťou materiálov k OZ. Jednalo by sa o rekonštrukciu VO formou prenesenej správy a to tak, že by 
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obec zaplatila akontáciu a následne 5 rokov by sa to v mesačných splátkach splácalo, alebo v druhej alternatíve by 
to boli len  mesačné splátky bez akontácie. 
-p.Jaroslav Urík – celkové náklady na verejné osvetlenie budú po rekonštrukcií cca rovnaké ako pred rekonštrukciou, 
čiže náklady na rekonštrukciu budú vykompenzované úsporou na spotrebe elektrickej energie. 
Po diskusií poslanci OZ schválili realizáciu tohto projektu a vypísanie verejného obstarávania. 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 43/2021 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 

 Starosta informoval o doručenej žiadosti p.Milana Kuvika ml. o odkúpenie rodinného domu č. 262 a pozemkov KN-C 
736 a KN-C 737. Rodinný dom obec kúpila v roku 2007 od správcovskej spoločnosti, kde sa rodina Kuvikova 

dostala do zlej finančnej situácie a hrozilo, že o dom prídu a obec im umožnila v dome naďalej bývať formou 
nájomnej zmluvy. 
- p.Juraj Urík – súhlasí s predajom, dom bol historicky ich 
- Ing. Kretík – musíme brať ohľad aj na hospodárne a efektívne nakladanie s obecným majetkom, keby sa robil 
znalecký posudok, cena nehnuteľnosti by bola značne vyššia 
- p. Jantošová – cenu treba zvoliť citlivo s prihliadnutím na celkovú situáciu v rodine a okolnosti, za akých obec dom 
získala 
- starosta – obstarávacia ceny nehnuteľností bola 6 638,78 € (vtedy 200000 Sk) a v roku 2020 obec investovala do 
rekonštrukcie sumu 1 338,14 €, čiže spolu 7 976,92 €, preto navrhuje odpredaj za túto cenu formou osobitného 
zreteľa  s prihliadnutím na to ako a za akých okolností obec dom a pozemky získala. 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 44/2021 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 

 Starosta informoval o doručenej žiadosti p. Antona Randu o nájom obecného pozemku KN-E  478/103. P. Randa 
prišiel osobne na zastupiteľstvo predniesť svoju žiadosť, keďže na poslednom zastupiteľstve mu OZ žiadosť 
zamietlo, ale keďže bol v karanténe nemal možnosť poslancom vysvetliť osobne svoj zámer. Na pozemku 
susediacom s jeho pozemkami a rodinným domom plánuje chov včiel a oviec. Pozemok, ktorý je v strmom svahu 
upravil a pravidelne ho kosí. Kvôli chovu oviec pozemok plánuje oplotiť. 
-Ing.Kremeň – pozemok sa nachádza v susedstve lesa a urbárskych pozemkov, obec ako vlastník je povinná 
umožniť urbárnikom prístup do lesa, preto by bolo dobré plánovaný nájom najskôr odsúhlasiť s urbárom. 
-p.Randa – do nájmu by chcel len časť pozemku, prístup do lesa by ostal zachovaný 
-starosta – treba upresniť o ktorú časť parcely má záujem, zakresliť do mapy a na základe toho môže obecné 
zastupiteľstvo rozhodovať o nájme. 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 45/2021 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 

 Rokovania OZ sa zúčastnila aj riaditeľka MŠ pani Adriana Živná, ktorá prezentovala svoju žiadosť o rozšírenie 
kapacity MŠ. Zo strany rodičov je o škôlku veľký záujem a súčasné kapacity ho nedokážu uspokojiť. Na rok 
2021/2022 podali žiadosť o prijatie rodičia 28 detí, z ktorých kapacita umožnila prijať len 11, aj to len s výnimkou 
z maximálneho možného počtu detí v triedach. V budúcnosti predpokladáme pokračovanie tohto trendu a je preto 
potrebné vážne sa zaoberať rozšírením MŠ o tretiu triedu, preto požiadala OZ o hľadanie možností na takéto 
rozšírenie. Poďakovala starostovi a poslancom OZ za podporu MŠ. 
-starosta – tiež poďakoval riaditeľke za jej doterajšiu činnosť. Najlepším riešením by bolo vytvorenie 3.triedy MŠ 
v pavilóne, kde v súčasnosti sídli Obecný úrad. Pri rekonštrukcií budovy sa na to už prihliadalo a budova je 
konštrukčne predpripravená na prevádzku 3 triedy. Problémom je nové sídlo Obecného úradu. V súčasnom stave 
ako sídlo obecného úradu nevyhovuje žiadna z obecných budov, budova novej hasičskej zbrojnice, kde úrad 
dočasne sídlil počas rekonštrukcie budovy MŠ je obstaraná z prostriedkov štátneho rozpočtu a obec sa zaviazala 
túto budovu minimálne 10 rokov nevyužívať na iný účel ako bola postavená, v opačnom prípade by sme museli 
dotáciu vrátiť. Nové sídlo obecného úradu je plánované po rekonštrukcií budovy bývalej Jednoty práve v tejto budove 
v centre obce. V súčasnosti čakáme na rozpočet rekonštrukcie od projektanta a do konca roku 2021 by sme chceli 
vybaviť stavebné povolenie a uskutočniť verejné obstarávanie, tak, aby v roku 2022 sa mohlo začať so samotnou 
rekonštrukciou, pričom prioritou by bolo pripraviť budovu tak, aby sa do nej mohol presťahovať obecný úrad. 
-Ing.Kretík – nedalo by sa dočasné sídlo obecného úradu urobiť v kultúrnom dome? 
-starosta – kultúrny dom ako sídlo veľmi nevyhovuje ani konštrukčne ani polohou, navyše všetky priestory v KD majú 
v prenájme alebo využívajú jednotlivé kultúrno-spoločenské a iné združenia v obci.   



7 

 

 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 46/2021 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 

 Starosta informoval poslancov o vzdaní sa funkcie predsedu a podpredsedu DHZ p. Filipa Michalca a Jána Michalca. 
DHZ si bude voliť nový výbor, OZ bude následne schvaľovať preventivára DHZ. 
 

 
K bodu 13/  Diskusia 

 Ing.Ďurkech – pri vstupe do obce by sa mohli osadiť nové uvítacie tabule, 

 Bc. Smatana – prechody pre chodcov v obci by bolo dobré obnoviť alebo aj doplniť. Starosta povedal, že sa jedná 
o cestu III.triedy ktorú spravuje SC TSK a bol by potrebný projekt a schválenie Dopravným inšpektorátom v PB 

 Starosta informoval aj o pripravovaných akciách na najbližšie obdobie nasledovne: 
-  25.7. Futbalové turnaje o pohár starostu obce 
-  15.8. Hody na Doline 
-  22.8. Dni obce ( s účasťou hudobnej skupiny Helenine oči) 

 
K bodu 14/ Záver 
Starosta  poďakoval prítomným za aktívny prístup a rokovanie obecného zastupiteľstva o 21,30 hod. ukončil. 
 
 
 
 
Overovatelia :     Ing. Tibor Slaninka           ............................................ 

 

                           Bc. Vladimír Smatana        ............................................  

   

Starosta obce:     Miroslav Kremeň             ............................................ 

 

Zapísala: Ing.Jana Franeková           ........................................... 


